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Protokół Nr BRM.0012.6.7.2022 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 14 grudnia 2022 roku 

Spis treści 

Do punktu 1 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka....................................... 1 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione ............................................................................................... 2 

Do punktu 3 – Wnioski komisji ................................................................................................... 2 

 

Na stan 4 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił genezę skargi oraz stanowisko burmistrza – w załączeniu do protokołu. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła w jaki sposób działa system informacji przestrzennej widniejący pod adresem 

https://olecko.e-mapa.net/ gdzie udostępniane są zbiory planów zagospodarowania 

przestrzennego. 
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Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia komisji:  

Komisja jednogłośnie uznała skargę na działalność Burmistrza Olecka za bezzasadną. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wnioski komisji 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zgłosił następujące wnioski: 

➢ zaproponował, aby uhonorować mieszkańców, którzy prowadzą lokalną działalność 

gospodarczą od lat 40 XX wieku; 

➢ zapytał czy istnieje możliwość zlecenia sołtysom odśnieżania sołectw; 

➢  zasugerował, aby podzielić miasto na sektory i według wypracowanego schematu 

odśnieżać drogi. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że prawo pozwala podzielić teren miasta na sektory jednak z punktu widzenia 

wykonawcy taki podział jest niefunkcjonalny. Prawo zamówień publicznych dopuszcza 

dzielenie zamówień jednak należy je bardzo dobrze uzasadnić. Z praktyki wynika, iż sołtysi 

nie chcą przystępować do przetargu. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Paweł Giełazis 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 


